



Natural Resources
Canada

Ressources naturelles
Canada

June 14, 2018

Please be advised that on June 11, 2018, Corridor Resources Inc. advised Natural Resources Canada that it is suspending all work on the environmental assessment (EA) for its proposed Drilling of an Exploration Well on the Old Harry Prospect – EL 1153 (the project). A news release is provided on Corridor's [website](#), which includes additional information on the company's decision related to the project.

In the future, should Corridor decide to move forward with the project and re-start the EA process, the Government of Canada would consider further opportunities for participant funding at that time. Funding applications submitted to date will be retained for future consideration.

le 14 juin 2018

Veillez noter que, le 11 juin 2018, Corridor Resources Inc. a indiqué à Ressources naturelles qu'elle suspendait tous les travaux dans le cadre de l'évaluation environnementale (EE) concernant le forage proposé d'un puits d'exploration dans le gisement Old Harry – LE 1153 (le « projet »). Un communiqué de presse a été publié sur le [site Web](#) de Corridor, qui comprend des renseignements additionnels au sujet de la décision prise par l'entreprise en ce qui a trait au projet.

Si Corridor décide d'aller de l'avant avec le projet et de relancer le processus d'EE, le gouvernement du Canada évaluera les possibilités futures d'aide financière aux participants à ce moment. Les demandes d'aide financière présentées jusqu'à maintenant seront conservées afin qu'elles soient prises en considération à un moment ultérieur.